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Sociale huisvesting  -  Klachten over sociale en domiciliefraude

In de commissievergadering van 28 januari 2021 verwees ik in het debat over fraude in 
de sociale huisvesting naar de verschillende mogelijkheden die vandaag voorhanden zijn: 
er is de lokale politie, de sociale verhuurders en het federale Meldpunt voor een Eerlijke 
Concurrentie.

De samenwerking tussen het federale meldpunt en de Vlaamse Regering werd geregeld 
in een protocol tussen de Sociale Inlichtingen- en Opsporingsdienst (SIOD) en de 
Vlaamse Regering op 12 oktober 2018.

1. Beschikt de minister over cijfers van klachten van burgers in verband met een 
vermoeden van domiciliefraude van een sociale huurder, respectievelijk bij de lokale 
politie, bij de sociale verhuurder (SHM, SVK, OCMW) of bij de afdeling Toezicht van 
het agentschap Wonen-Vlaanderen? Indien mogelijk graag de cijfers per provincie en 
dat voor de laatste vijf jaar.

2. Beschikt de minister over cijfers van klachten inzake domicilie- en sociale fraude bij 
het federale Meldpunt voor Eerlijke Concurrentie inzake deze problematiek? Indien 
mogelijk graag een jaarlijks overzicht van de cijfers per provincie sinds de 
samenwerking.

3. Over welke klachten ging het in deze gevallen? Ziet de minister structurele 
problemen of opvallende evoluties? 

4. In welke mate waren de klachten gegrond en hebben ze geleid tot verdere stappen? 
Kan de minister hierbij toelichting geven?

5. Hoe evalueert de minister de samenwerking tussen de Vlaamse overheid en het 
federale meldpunt voor wat betreft fraude in de sociale huisvesting? Krijgen de 
diensten van de minister daar voldoende terugkoppeling over?
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Mijn administratie beschikt niet over deze gegevens. Ik kan enkel meedelen dat ongeveer 
14 procent van de dossiers die de afdeling Toezicht de voorbije jaren ontving, afkomstig 
was van derden.


